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Zenitha Martinson - SV: Spikbryggan 

Från: 
Till: 
Datum: 
Ärende: 

Annica Christoffersson <annica.christoffersson@toreboda.se> 
"zenitha.martinson@karlsborg.se" <zenitha.martinson@karlsborg.se> 
2014-05-2612:30 
SV: Spikbryggan 

Till: kommun@karlsborg 

Ämne: Spikbryggan 

Varför låter Karlsborgs kommun Spikbryggan i Forsvik förfalla så till den milda grad? 

Sida 1 av 1 

Är det inte viktigt att de boende och turister kan använda bryggan som så många gjort under 
många,många år ? 
Är det viktigt att bevara ett vackert och användbart kulturarv i Forsvik? 
Är det viktigare för kommunen att satsa pengar på att vidareutveckla Karlsborg? 
Vem tar ansvar för bryggan? 
Vad kan jag som privatperson göra för att påverka så det blir en nybyggnation eller renovering? 
Berätta hur ni tänker? 
Mvh Annica Christoffersson 
0730625786 
050612598 
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